
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 11. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 361
Mener ministeren, at det er en fornuftig anvendelse af offentlige midler, når
Forsvaret udbyder en opgradering af et eksisterende system til sags- og do-
kumenthåndtering og forventer, at værdien af den udbudte ydelse – som kræ-
ves udført af den eksisterende driftsleverandør – ligger mellem 300 og 400
mio. kr., når der er tale om et ellers højt kompetitivt marked med mere innova-
tive leverandører og løsninger, og vil ministeren svare på, i hvilken grad For-
svaret har vurderet mulighederne i markedet for en ny og billigere løsning for-
ud for udbuddet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette
Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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